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Andrea Pálffy Belányiová, moderátorka:  

"V letných horúčavách, ktoré máme napríklad aj dnes, padne máločo tak dobre s osviežujúco ako 
možnosť okúpať sa. Dobrá správa je, že v našom hlavnom meste už čoskoro pribudne nová verejná 
plaváreň. Bude mať kapacitu viac ako šesťsto návštevníkov denne. Momentálne by ste ju ale márne 
hľadali. Daniel Levický Archleb je ale na mieste, kde bude raz stáť."  

Daniel Levický Archleb, redaktor:  

"V apríli budúceho roku by sme mali mať možnosť okúpať sa tu, na tomto mieste, v prvej 
petržalskej verejnej plavárni. Takto bol dnes slávnostne poklepkaný základný kameň budúcej 
plavárne. Tá bude vyzerať takto a bude slúžiť nielen Petržalčanom dvadsaťpäťmetrovým 
päťdráhovým plaveckým bazénom, ale aj detským bazénom, vírivkou či saunou. Stavba bude stáť 
zhruba päť miliónov eur, z čoho päťstotisíc poskytne župa."  

Alžbeta Ožvoldová, vicežupanka Bratislavského kraja:  

"Niečo sa sľúbi, tak sa ten sľub má dodržať."  

Daniel Levický Archleb:  

"Bratislava má žalostne málo verejných plavární."  

Vladimír Bajan, starosta MČ Bratislava-Petržalka:  

"Keď poviem, že vo Viedni je cez osemdesiat plavární, tak človeku je až smutno."  

Daniel Levický Archleb:  

"Niektorí miestni sa báli najmä nedostatku parkovacích miest. Tie majú ale podľa plánu pribudnúť."  

Vladimír Bajan:  

"Mali sme tu petície tri, jednu proti, dve za plaváreň."  

 


